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az Országgyűlés elnöke részére

Helyben 

Tisztelt Elnök Úr! 

Írásbeli kérdés 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló

2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi

rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést

kívánok benyújtani az egészségügyért viselt felelősségi körében Kásler Miklós miniszter

úrhoz

,,Hány magyart láttak el külföldön 2017-ben?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr! 

Az Európai Uniós integráció során lehetőség nyílt a magyar állampolgárok számára arra,

hogy külföldön vegyenek igénybe egészségügyi szolgáltatásokat. Erre több esetben is van

a magyar állampolgároknak lehetősége. A legjelentősebb esetek egyike, amikor

Magyarországon nem nyújtják az adott ellátást olyan magas szinten, mint más EGT

tagállamban, vagy ha Magyarországon az adott ellátást egyáltalán nem lehet elérni. Erről a

Tanács 883/2004/EK rendelete rendelkezik, amelynek célja a szociális biztonsági rendszer



..

koordinálása. Ez azonban arra is lehetőséget nyújt, hogy ezeket a szolgáltatásokat a

magyar egészségügyi ellátórendszer terhére vegyék igénybe. Ennek részletszabályairól a

magyar jogszabályok közül a 40/2013. (IX. 25.) Korm. rendelet rendelkezik. Ez alapján

külföldön, a magyar TB terhére, a magyar társadalombiztosításba befogadott és abba be

nem fogadott ellátások is igénybe vehetőek.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1. Hány társadalombiztosításba be nem fogadott ellátás támogatása iránti kérelem

érkezett a NEAK-hoz 2017-ben?

2. Ebből hányat engedélyeztek?

3. Mik voltak az elutasítás okai?

4. Milyen ellátásra irányultak ezek a kérvények?

5. Szám szerint milyen ellátásból mennyit engedélyeztek?

6. Szám szerint milyen ellátásból mennyit utasítottak el?

7. Mennyibe kerültek az így engedélyezett eljárások?

8. Hány, a társadalombiztosításba befogadott ellátás külföldön történő igénybevétele

iránti kérelem érkezett a NEAK-hoz 2017-ben?

9. Ebből hányat engedélyeztek?

10. Mik voltak az elutasítás okai?

11. Milyen ellátásra irányultak ezek a kérvények?

12. Szám szerint milyen ellátásból mennyit engedélyeztek?

13. Szám szerint milyen ellátásból mennyit utasítottak el?

14. Mennyibe kerültek az így engedélyezett eljárások?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. szeptember J~. 
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